
LLŠF Valdes sēdes lēmumi 
Sēde notika 2015.gada 22.decembrī, sāk.plkst.18:00 

Rīgā, Dunavas ielā 13 
 
Vada: E.Lapsiņš 
Protokolē: E.Lapsiņš 
Piedalās: A.Podiņš, Jūl.Oļeksejenko, E.Lapsiņš 
Dienas kārtība: 

1. Par trenažieru zāles īri 
2. Par mērķu iegādi 
3. Par SK AMAZONES iesniegumu 
4. Par sporta klašu normatīviem NL un TL loku klasēm 

Valde ir lemttiesīga. 
 
1. Valde noklausījās A.Podiņa ziņojumu par iespēju Ievai Mellei noīrēt cilvēkiem ar īpašām 

vajadzībām piemērotu trenažieru zāli un treneri. Nomas maksa uz 12 mēnešiem ir 
437.70EUR (Četri simti trīsdesmit septiņi euro 70 centi). Valde noklausījās ziņojumu un 
nolēma atbalstīt šo priekšlikumu. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

2. Valde noklausījās Jūl.Oļeksejenko ziņojumu par nepieciešamību iegādāties jaunus 
mērķus sacensībām telpās. Īpaši kompaktlokiem. Valde noklausījās ziņojumu un nolēma 
iegādāties jaunus mērķus. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

3. Valde noklausījās E.Lapsiņa ziņojumu par Agates Zālītes un Krišjāņa Liepas ieguldījumu 
Federācijas mājas lapas uzturēšanā un elektroniskās sacensību rezultātu apkopošanas 
sistēmas IANSEO ieviešanā, kura tiek veikta sabiedriskā kārtā, bez atlīdzības. Lai 
motivētu šos cilvēkus SK AMAZONES vadība ir viņus atbrīvojusi no treniņmaksas 
tādejādi Klubam ir radušies zaudējumi 480EUR (Četri simti astoņdesmit euro) apmērā. 
SK AMAZONES lūdz Federāciju kompensēt šos zaudējumus. Pēc diskusijas Valde 
nolēma atbalstīt šo lūgumu. Lēmums pieņemts vienbalsīgi. 

4. Valde noklausījās E.Lapsiņa ziņojumu par izstrādātajiem sporta normatīviem neaprīkota 
(NL) un tradicionālā (TL) loku klasēm. Jaunie normatīvi ir balstīti uz esošajiem 
normatīviem rekursīvajam lokam pielietojot koeficentu 0,928 NL un 0,858 TL loku 
klasēm. Jūl.Oļeksejenko iebilst, ka nav pieredzes par šo loku klašu rezultātiem WA 
vingrinājumos brīvdabā un rosina sporta klases piešķirt līdz SMK sporta klasei. Pārējo 
sporta klašu normatīvus ieviest, kad būs rezultātu statistika, gada garumā. Lapsiņš uzskata 
– tā kā normatīvi ir balstītu uz esošajiem nav pamata tiem neticēt. A.Podiņš arī atbalsta 
izstrādātos normatīvus. Valde nolēma apstiprināt izstrādātos normatīvus. Lēmums 
pieņemts ar balsu vairākumu (Lapsiņš, Podiņš „par”, Oļeksejenko „atturas”). 

Sēdi slēdz plkst.20:00 


